
 

 

Mange mennesker ønskede at lære Jesus at kende og lytte til 
ham: De forstod, at han var en vigtig person. Mange troede, at 
han var den mægtige og stærke konge, som de havde ventet på 
i årevis for at befri dem fra de mennesker, der undertrykte dem. 

Jesus forklarer, at han kom for at hjælpe og tjene, ikke for 
at regere som andre konger. Han fortæller, hvordan man 
kan leve efter Guds ord. Det er ikke let at leve som Jesus, 
men de mennesker, der gør det, vil leve evigt.  

Til det har du brug for et rent og oprigtigt hjerte, der lytter til Hans 
ord. Vi kan bede: "Giv os, Gud, et rent hjerte, der ved, hvordan man 
skal elske!" Jesus vil hjælpe os til at være stærke selv i 
vanskeligheder, til at bringe kærlighed ind i verden, som Han gjorde.  

Ashon fra Elfenbenskysten fortæller:  
En dag i skolen, i frikvarteret, skulle jeg til at spise den 
snack, min mor havde lavet. Da jeg kiggede op, så jeg, at 
en af mine klassekammerater ikke havde taget noget med 
og var lidt ked af det. 

Jeg lod, som om jeg ikke lagde mærke til hans tristhed og 
sagde "nej", da han spurgte, om jeg ville dele min snack med 
ham. Jeg var så sulten! Så gik min klassekammerat sin vej 
uden at sige noget.   

Men jeg kunne ikke spise mere. Jeg kaldte ham tilbage og 
delte, hvad jeg havde. Han takkede mig mange gange. Jeg 
følte glæde i mit hjerte, fordi jeg havde elsket min 
klassekammerat og gjort, hvad Jesus ville have gjort. 
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"Skab et rent hjerte i mig, Gud, pust liv i mig igen!" (Salmernes Bog 51,12). 


